
 

 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 12 40 

 

 

     P R O T O K Ó Ł   Nr  XXVI/2005  

SESJI   RADY  GMINY  USTKA 

 
odbytej w dniu  17 czerwca 2005 r  w  sali sesyjnej  

URZĘDU  GMINY  USTKA 

 

                 Przewodniczący Rady Gminy – Waldemar Gąsiorski otworzył  
XXV obrady Sesji. Po powitaniu  radnych, Sołtysów, zaproszonych gości i 
pracowników Urzędu  Gminy,   oświadczył,  iŜ zgodnie z listą obecności  w 
posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji 
 
Radna nieobecna : Teresa Grzybowska 

 
 

Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu 
Lista obecności gości zaproszonych stanowi zał. Nr 3 do protokołu 

 
 
 

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej 
wszystkim radnym , Przewodniczący Rady Gminy Waldemar 
Gąsiorski  zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi do 
proponowanego porządku obrad. 

 
 

W związku z   brakiem   uwag do porządku obrad,   
Przewodniczący   Rady   Gminy  Waldemar Gąsior ski poddał pod 
głosowanie proponowany  porządek obrad . 
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Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący 
Rady Gminy  stwierdził, iŜ  Rada Gminy jednogłośnie    
przyjęła następujący   
 
 

Porządek obrad: 
 

 1. Sprawy regulaminowe:  
a/ otwarcie sesji  
b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 
c/ zatwierdzenie porządku obrad 
d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 
2.Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
3. Interpelacje i zapytania.  

 
4. Występ artystyczny uczniów Gimnazjum w Objeździe oraz 

prezentacja prac malarskich ucznia Gimnazjum w Ustc e. 
 
5. Podjęcie uchwały zmieniającej  Uchwałę Nr XXI/229/2004 Rady 

Gminy Ustka z dnia 26 listopada 2004 r w spr. opłaty targowej 
 
6. Podjęcie uchwały zmieniającej  Uchwałę Nr XXI/227/2004 Rady 

Gminy Ustka z dnia 26 listopada 2004 r w spr. ustal enia 
stawek opłaty miejscowej w Gminie Ustka, terminu płatności 
oraz sposobu jej poboru na 2005 r  

 
7. Podjęcie uchwały  o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 

budŜetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budŜecie gminy 
na 2005 r  
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8. Podjęcie uchwały zmieniającej  uchwałę w spr. stwierdzenia 

nawiązania stosunku pracy z wójtem gminy i określenie 
składników jego wynagrodzenia 

 
9. Podjęcie uchwał planistycznych: 

 
1). w spr. uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Ustka ( zatwierdzonego Uchwałą Nr V/37/2002 Rady Gminy 
Ustka z dnia 30 grudnia 2002 r) dla części terenów 
połoŜonych w obrębie geodezyjnym Niestkowo, Lędowo i 
Machowinko w gminie Ustka  

 
2). w spr. uchwaleni a zmiany „Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Ustka” (zatwierdzonego uchwałą Nr V/37/2002 Rady 
Gminy Ustka      z dnia 30 grudnia 2002 roku; zmien ionego 
uchwałą Nr … Rady Gminy Ustka z dnia ….. 2005 roku) dla 
części terenu połoŜonego w obrębie geodezyjnym Grabno 
w gminie Ustka,  

 
3) w spr. uchwaleni a zmiany „Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Ustka” (zatwierdzonego uchwała Nr V/37/2002 Rady 
Gminy Ustka      z dnia 30 grudnia 2002 roku; zmien ionego 
uchwałą Nr … Rady Gminy Ustka z dnia … 2005 roku; 
zmienionego uchwałą Nr ….. Rady Gminy Ustka z dnia 
…… 2005 roku) dla części terenu połoŜonego w obrębie 
geodezyjnym Dębina w gminie Ustka. 

 

4). w spr. uchwaleni a zmiany „Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Ustka” (zatwierdzonego uchwała Nr V/37/2002 Rady 
Gminy Ustka      z dnia 30 grudnia 2002 roku; 
zmienionego uchwałą Nr … Rady Gminy Ustka z dnia … 
2005 roku; z mienionego uchwałą Nr ….. Rady Gminy 
Ustka z dnia … 2005 roku; zmienionego u chwałą Nr 
…..Rady Gminy Ustka z dnia …  2005 roku ) dla części 
terenu połoŜonego w obrębie geodezyjnym Machowinko 
w gminie Ustka.  
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5).  w spr. p rzystąpienia do sporządzenia zmiany „Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ustka” (zatwierdzonego uchwałą 
Nr V/37/2002 Rady Gminy Ustka z dnia 30 grudnia 200 2 
roku) dla obs zaru połoŜnego w obrębie geodezyjnym 
Wytowno w gminie Ustka.  

 
6).  w spr. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr: 346, 
307, 19/1, 299, 353, 20/1, 20/2, 20/3 i 24 połoŜonych w 
obrębie geodezyjnym Wytowno w gminie Ustka.  

 
7).  Zmieniająca  Uchwałę Nr XVI/148/2004 Rady Gminy Ustka 

z dnia 30 kwietnia 2004 roku w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części działki nr 80/4 oraz zmiany 
planu dla pozostałej części działki nr 80/4 połoŜonej w 
obrębie geodezyjnym Dębina. 

 
8).  w spr. p rzystąpienia do zmiany „Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Ustka” (zatwierdzonego uchwałą Nr V/37/2002 Rady 
Gminy Ustka z dnia 30 grudnia 2002  roku) dla części 
terenu połoŜonego w obrębie geodezyjnym Wytowno. 

 
9).  zmieniająca Uchwałę Nr XXII/236/2004 Rady Gminy Ustka 

z dnia 21 grudnia 2004 roku          w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ustka (zatwierdzonego uchwałą 
Nr V/37/2002 Rady Gminy Ustka z dnia 30 grudnia 200 2 
roku) dla części terenu połoŜonego w obrębie 
geodezyjnym Machowino.  

 
10).zmieniająca  Uchwałę Nr XXII/237/2004 Rady Gminy Ustka 

z dnia 21 grudnia 20 04 roku w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części działek nr 15/2 i 16/2 
połoŜonych w obrębie geodezyjnym Machowino. 
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11).w spr. uchylenia  Uchwały Nr VII/65/2000 Rady Gminy 

Ustka z dnia 28 g rudnia 2000 roku   o przystąpieniu do 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Ustka.  

 
12).zmieniająca Uchwałę Nr XVII/182/2004 Rady Gminy Ustka 

z dnia 04 czerwca 2004 roku w sprawie przystąpienia do 
zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Gminy Ustka dla lokalizacji Parku 
Wiatrowego Nr 1 w mie jscowościach Duninowo , 
Wodnica.  

 
13).zmieniająca Uchwałę Nr XXII/235/2004 Rady Gminy Ustka 

z dnia 21 grudnia 2004 roku w sprawie przystąpienia do 
zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Gminy Ustka dla lokalizacji Parku 
Wiatrowego Nr 2 w miejscowościach MoŜdŜanowo – 
Starkowo.  

 
14).zmieniająca Uchwałę Nr XIX/206/2004 Rady Gminy Ustka 

z dnia 27 sierpnia 2004 roku w sprawie przystąpienia do 
zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego Gminy Ustka dla lokalizacji Parku 
Wiatrowego Nr 3 w miejscowości Zaleskie. 

 
15).wspr.  uchwaleni a miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek nr 132/20 i 132/17 w 
obrębie geodezyjnym Lędowo w gminie Ustka.  

 
16).w spr. uchwaleni a miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek nr 27 i 18/11 w obrębie 
geodezyjnym Niestkowo w gminie Ustka.  

 
10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

11.  Wolne wnioski i informacje.  

12.  Zakończenie obrad.  
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do 
dnia dzisiejszego nie wpłynęły Ŝadne uwagi do protokołu z 
ostatniej Sesji w związku z tym poddał pod głosowanie : 

 
 

Protokół  Nr XXV/2005  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu 
22 kwietnia  2005 r. 

 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 12 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
przyjęła Protokół Nr XXV/2005 z dnia  22 kwietnia 200 5 r 

  
 

 
Ad. 2.  W dalszej części obrad Przewodniczący Rady udzielił głosu  

Wójtowi Gminy , który przedstawił sprawozdanie z 
działalności w okresie międzysesyjnym za okres od 22 
kwietnia  200 5 r  do dnia   16 czerwca    200 5 r 

 Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 
 
 Ponadto Pan Wójt podziękował wszystkim osobom biorącym 

udział w likwidacji powodzi ratując dobytek mieszkańcom , a w  
szczególności : radnemu Edwardowi Sasko,  Pani z Koła 
Gospodyń Wiejskich ze Starkowa za przygotowanie gorących 
posiłków , StraŜakom, radnemu Janowi Dudce, 
Wiceprzewodniczącemu Rady Gminy Bogdanowi śabińskiemu . 
Następnie zwrócili uwagę Sołtysom, iŜ niektórzy nie wiedzą jaki 
mają obowiązek poniewaŜ  w tak trudnej  chwili nawet nie wyszli 
z domu by zobaczyć co się dzieje na ich terenie.  
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  Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
 - zwrócił się z zapytaniem czy są pytania do Pana Wójta w zakresie 
przedstawionego sprawozdania 

  
 

W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pana  Wójta 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 

   
 

 Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym tj. od dnia od  dnia 22 kwietnia 200 5 r do 
16 czerwca   2005 r  

 

Głosowało   - 14 
 

Za    - 12 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów 
przyjęła sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym .   

 
 
Ad. 3. Interpelacje i zapytania.  
 
  W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
  Ryszard Juszczyński Sołtys wsi Wodnica 

1. – zachodzi potrzeba wycinki lub przycinki drzewa rosnącego 
k/Państwa /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5. ust. 2 ustawy o dostępie do 
informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ w Wodnicy (teren 
AWRSP) 

 
2. – brak tablic z nazwami ulic w m. Wodnica 

 
3. – zamulony staw w m. Wodnica . Kiedy będzie oczyszczony 
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  Jolanta Kijewska Sołtys wsi Charnowo 
1. – jaki jest stan zaawansowania robót na drodze Charnowo – 

Wodnica 
 
2. – czy jest moŜliwość by  kontenery na odpady stały we wsi  dłuŜej 

niŜ dwa dni 
 

3. – sprawa wiatraków. Czy inny Sołtys moŜe wywieszać ogłoszenia 
bez wiedzy i podpisu Sołtysa  na plakacie o zebraniu w spr. 
wiatraków w innym sołectwie niŜ jest sołtysem 

 
 
 

Józef Odnoczko Sołtys wsi Zaleskie 
1. – rów i wjazdy  k/bloków po byłym PGR w m. Zaleskie . Co w tej 

sprawie poczyniono 
 
2. – mieszkańcy wnioskują o dodatkowe pojemniki na szkło i plastik 

k/bloków po PGR i na drugim końcu wsi 
 

3. – proszę o przyjazd komisji celem lustracji drogi po kanalizacji w m. 
Zaleskie. UdroŜnić staw  zamulony  piachem. 

 
 

 
Sołtys wsi Pęplino Kazimierz Piątek 
- czy będzie wykonywana droga do boiska w Pęplinie. 
 
 

Ryszard Molenda Sołtys wsi Dębina 
1. – zniszczone zejście na plaŜę w m. Dębina 
 
2. – brak koszy przy zejściu na plaŜę 
 
3. – brak dojazdu do plaŜy 
 
 

Anna Turowska Sołtys wsi Machowino 
- co poczyniono w spr. kładki na rz. Słupi  
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W związku z brakiem dalszych pytań Przewodniczący Rady 
zamknął punkt 4 porządku obrad. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- na kaŜdą Sesję zapraszani  są  goście z Komisariatu Policji, StraŜy 
Granicznej  i jeŜeli są jakieś problemy to proszę zwracać się z 

zapytaniami do tych osób. 
Ponadto poinformował zebranych , iŜ zostały wystawione prace 
malarskie ucznia klasy I Gimnazjum w Ustce, /* wyłączenie jawności na 

podstawie art. 5. ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na 

prywatność osoby/. W trakcie przerwy proszę o zapoznanie się  
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski  ogłosił 15 min 
przerwę w obradach Rady tj. od godz. 11 05   do godz. 11 20 

 

Po przerwie Rada wznowiła obrady realizując dalszy porządek obrad. 
     
 
Ad. 5. W kolejnym punkcie porządku obrad odbył się występ 

artystyczny uczniów Gimnazjum w Objeździe oraz 
prezentacja prac malarskich ucznia Gimnazjum Ustce . 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- poinformował, iŜ zwrócił się z prośbą Pan /* wyłączenie jawności na 

podstawie art. 5. ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na 

prywatność osoby/  – nauczyciel, wychowawca i opiekun artystyczny /* 

wyłączenie jawności na podstawie art. 5. ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby/ o uwzględnienie  w porządku 

obrad Sesji krótkiego wystąpienia.  
W związku z powyŜszym   Przewodniczący Rady udzielił głosu 

Panu /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5. ust. 2 ustawy o dostępie do 
informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 

 
 Następnie Pan /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5. ust. 2 ustawy o dostępie 

do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/  wychowawca ucznia  
Gimnazjum Ustce po wystąpieniu wręczył na ręce 
Przewodniczącego Rady Gminy list , w którym Rada 
Pedagogiczna Gimnazjum  w Ustce do  którego uczęszcza /* 
wyłączenie jawności na podstawie art. 5. ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej  
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ze względu na prywatność osoby/  zwraca się z prośbą o to, aby Radni 
Rady Gminy Ustka, w trybie ustawy o prowadzeniu 
organi zacji działalności kulturalnej podjęli uchwałę w spr. 
przyznania stypendium temu wybitnie uzdolnionemu 
plastycznie uczniowi.  

 
 
Ad. 6. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
 
 

- proj. uchwały  zmieniającej  Uchwałę Nr XXI/229/2004 
Rady Gminy Ustka z dnia 26 listopada 2004 r w spr. 
opłaty targowej 

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
 
    Radny Andrzej Zawada 

- na Komisji Edukacji otrzymaliśmy odpowiedź na  wniosek Komisji 
w  jednym słownie -negatywnie dot. zapytania w zakresie innego 
sposobu pobierania opłaty targowej niŜ był dotychczas stosowany tj. 

nie tylko przez jedną osobę.  Czy Pan Wójt mógłby przedstawić 

dlaczego jest taka odpowiedź. 
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  Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- w uzasadnieniu do niniejszej uchwały opisano szczegółowo 
procedurę wyboru inkasenta opłaty targowej na sezon 2005n r. 

Wnioski złoŜyły 2 osoby i po zapoznaniu z nimi wszystkie komisje  w 
miesiącu  kwietniu br zaopiniowały pozytywnie jeden wniosek tj. 
Pani Aleksandry Cheda,  mając na uwadze jej dotychczasową 
działalność i  wysokie wpływy oraz jej sytuację ekonomiczno- 
rodzinną,. Do chwili obecnej nie wpłynęła Ŝadna inna oferta na 
inkasenta poboru tej opłaty. W związku z rozpoczynającym się 
sezonem konieczne i niezbędne jest podjęcie uchwały na wyznaczenie 

inkasenta opłaty targowej w roku bieŜącym.. Ewentualny podział 

poboru opłaty targowej na dwóch inkasentów moŜna będzie 
rozpatrzyć przed sezonem przyszłego roku.  
 
 
W związku z brakiem dalszych zapytań Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 11 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  2 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  
podjęła Uchwałę Nr XXVI/277/2005 stanowiącą zał. Nr 5 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
 

Ad. 7. Przewodniczący Rady Gminy przedstawił 
 

 
- proj. uchwały  zmieniającej  Uchwałę Nr XXI/227/2004 

Rady Gminy Ustka z dnia 26 listopada 2004 r w spr. 
ustalenia stawek opłaty miejscowej w Gminie Ustka, 
terminu płatności oraz sposobu jej poboru na 2005 r 
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Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie niniejszy proj. uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów  
podjęła Uchwałę Nr XXVI/278/2005 stanowiącą zał. Nr 6 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
 

Ad. 8. Przewod niczący Rady Gminy przedstawił 
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- proj.  uchwały  o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy na 2005 r  

 
 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały  

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 

- Komisja zaopiniowała pozytywnie niniejszy proj. uchwały.  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
 
    Radny Andrzej Zawada 

 - w uzasadnieniu do uchwały jest zapis o zaplanowanej kwocie 10 
tyś zł - dział Turystyka na pokrycie kosztów związanych z wizytą 
delegacji z Porąbki. Wnioskuję by tę kwotę  pokryć ze środków z 
działu – utrzymanie Rady Gminy 

 

 
  Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 

- delegacja  nie dotyczy samych  radnych z Porąbki ,lecz 
mieszkańców Gminy Porąbka. Bardziej zasadnym byłoby pokrycie  
wydatków związanych z pobytem tej delegacji z działu - turystyka 
jako promocja  walorów turystycznych  i krajobrazowych naszego 
regionu 
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    Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
  - poddał pod głosowanie wniosek radnego Andrzeja  Zawady o 
następującym brzmieniu: 
 
 
> kto jest za wnioskiem by  kwotę 10 tyś zł pokryć ze 
środków Rady Gminy z przeznaczeniem na wizytę 
delegacji z zaprzyjaźnionej gminy Porąbka  

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    -  3 
Przeciw   - 11 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów nie 
podjęła w/w wniosku . Wniosek radnego Andrzeja Zawady 
nie uzyskał wymaganej większości głosów. 
 
 

W związku z brakiem dalszych  zapytań Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 11 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  2 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXVI/279/2005 stanowiącą zał. Nr 7 do 
niniejszego protokołu. 
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Ad. 8.    Przewodniczący Rady Gminy przedstawił 
 
 

- proj. uchwały zmieniającej uchwałę w spr. stwierdzenia 
nawiązania stosunku pracy z wójtem gminy i określenie 
składników jego wynagradzania 

 
 
 

  Przewodniczący Rady Gminu udzielił głosu Wójtowi Gminy. 
 
 
  Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy Ustka 

- Panie Przewodniczący , ja dowiedziałem się z prasy o kolejnej 
aferze dotyczącej moich bajońskich poborów . Kłamstwa jak zwykle 

idące  od jednych osób , Ŝe 10 tyś, 11 tyś , Ŝe juŜ  zarabiam jak 

Prezydent , nie chodzi mi o to. Ja nie Ŝyczę sobie , Ŝadnej jałmuŜny ze 

strony tej Rady. W związku z tym proponuję tę uchwałę wycofać. Nie 
chcę abyście pastwili się nad moją osobą. Proszę ,Panie 
Przewodniczący tą uchwałę wycofać. 

 
 
 

  Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- poddaje pod głosowanie wniosek Pana Wójta . Kto jest za przyjęcie 
wniosku Pana Wójta o wycofaniu w/w proj. uchwały 
 
 
 

Głosowało   - 14 
 
 
Za    - 13 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów 
podjęła w/w wniosek. 
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- w związku z w/w wnioskiem poddaję pod głosowanie zmianę do 
porządku obrad tj. Kto jest za zdjęciem z porządku obrad punktu  8 . 
 
 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 13 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów 
podjęła w/w zmianę do porządku obrad. 
 
 
 

Ad. 8.  Podjęcie uchwał planistycznych  
 

 
 

1). - proj. uchwały w spr. uchwalenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ustka ( zatwierdzonego Uchwałą Nr 

V/37/2002 Rady Gminy Ustka z dnia 30 grudnia 2002 r) dla 
części terenów połoŜonych w obrębie geodezyjnym 
Niestkowo, Lędowo i Machowinko w gminie Ustka 

 
 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie niniejszy proj. uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
 

W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 
 

 

Głosowało   - 14 
 
Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 
Uchwałę Nr XXVI/280/2005 stanowiącą zał. Nr 8 do 
niniejszego protok ołu. 

 
 

 
2). – proj. uchwały w spr. Uchwalenie zmiany „Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ustka” (zatwierdzonego uchwałą Nr 
V/37/2002 Rady Gminy Ustka      z dnia 30 grudnia 2 002 
roku; zmienionego uchwałą Nr XXVI/280/2005 Rady Gminy 
Ustka z dnia 17 -06-2005 roku) dla części terenu połoŜonego 
w obrębie geodezyjnym Grabno w gminie Ustka, 
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Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXVI/281/2005 stanowiącą zał. Nr 9 do 
niniejszego protokołu. 
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3) – proj. uchwały w spr. uchwalenia zmiany „Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ustka” (zatwierdzonego uchwała Nr 
V/37/2002 Rady Gminy Ustka      z dnia 30 grudnia 2 002 
roku; zmienionego uchwałą Nr XXVI/280/05 Rady Gminy 
Ustka z dnia 17 -06-2005 roku; zmienionego uchwałą Nr 
XXVI/281/05. Rady Gminy Ustka z dnia 17 -06-2005 roku) dla 
części terenu połoŜonego w obrębie geodezyjnym Dębina 
w gminie Ustka.  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 
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Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXVI/282/2005 stanowiącą zał. Nr 10 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
 

4). – proj. uchwały w spr. uchwalenia zmiany „Studium 
uwarunko wań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ustka” (zatwierdzonego uchwała Nr 
V/37/2002 Rady Gminy Ustka      z dnia 30 grudnia 2 002 
roku; zmienionego uchwałą Nr XXVI/280/05 Rady Gminy 
Ustka z dnia 17 -06-2005 2005 roku; zmienionego uchwałą 
Nr XXVI/281/05 Rady Gminy Ustka z dnia 17 -06-20052005 
roku; zmienionego uchwałą Nr XXVI/282/05 Rady Gminy 
Ustka z dnia 17 -06-2005 roku ) dla części terenu 
połoŜonego w obrębie geodezyjnym Machowinko w gminie 
Ustka.  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXVI/283/2005 stanowiącą zał. Nr 11 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
 

5). – proj. uchwały w spr. przystąpienia do sporządzenia zmiany 
„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ustka” (zatwierdzonego uchwałą Nr 
V/37/2002 Rady Gminy Ustka z dnia 30 grudnia 2002 r oku) 
dla obszaru połoŜnego w obrębie geodezyjnym Wytowno w 
gminie Ustka.  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXVI/284/2005 stanowiącą zał. Nr 12 do 
niniejszego protokołu. 

 
 

6). – proj. uchwały w spr. przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego d la 
działek nr: 346, 307, 19/1, 299, 353, 20/1, 20/2, 20/3 i 24 
połoŜonych w obrębie geodezyjnym Wytowno w gminie 
Ustka.  
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Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXVI/285/2005 stanowiącą zał. Nr 13 do 
niniejszego protokołu. 
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7). – proj. uchwały  zmieniający  Uchwałę Nr XVI/148/2004 Rady 
Gminy Ustka z dnia 30 kwietnia 2004 roku w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania pr zestrzennego dla części działki nr 
80/4 oraz zmiany planu dla pozostałej części działki nr 80/4 
połoŜonej w obrębie geodezyjnym Dębina. 

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  
 

 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXVI/286/2005 stanowiącą zał. Nr 14 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
 

8). – proj. uchwały w spr. przystąpienia do sporządzenia 
zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ustka” 
(zatwierdzonego uchwałą Nr V/37/2002 Rady Gminy Ustka z 
dnia 30 grudnia 2002 roku) dla części terenu połoŜonego w 
obrębie geodezyjnym Wytowno. 

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 
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Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXVI/287/2005 stan owiącą zał. Nr 15 do 
niniejszego protokołu. 

 
 

 
9). – proj. uchwały  zmieniający Uchwałę Nr XXII/236/2004 Rady 

Gminy Ustka z dnia 21 grudnia 2004 roku          w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Ustka (zatwierdzonego uchwałą Nr 
V/37/2002 Rady Gminy Ustka z dnia 30 grudnia 2002 r oku) 
dla części terenu połoŜonego w obrębie geodezyjnym 
Machowino.  

 
 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 
Uchwałę Nr XXVI/288/2005 stanowiącą zał. Nr 16 do 
niniejszego protokołu. 

 
 

 
10). – proj. uchwały  zmieniający  Uchwałę Nr XXII/237/2004 

Rady Gminy Ustka z dnia 21 grudnia 2004 roku w spra wie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części działek nr 15/2 
i 16/2 połoŜonych w obrębie geodezyjnym Machowino. 

 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
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Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 
Uchw ałę Nr XXVI/289/2005 stanowiącą zał. Nr 17 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
 

11). – proj. uchwały  w spr. uchylenia Uchwały Nr VII/65/2000 
Rady Gminy Ustka z dnia 28 grudnia 2000 roku   o 
przystąpieniu do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Ustka.  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 



 
 

- 29 – 
 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 
Uchwałę Nr XXVI/290/2005 stanowiącą zał. Nr 18 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
 

12). – proj. uchwały zmieniający Uchwałę Nr XVII/182/2004 Rady 
Gminy Ustka z dnia 04 czerwca 2004 roku w sprawie 
przystąpienia do zmiany Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Ustka dla 
lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 1 w miejscowościach 
Duninowo , Wodnica.  
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Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  

 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 
Uchwałę Nr XXVI/291/2005 stanowiącą zał. Nr 19 do 
niniejszego protokołu. 
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13). – proj. uchwały zmieniający Uchwałę Nr XXII/235/2004 Rady 

Gminy Ustka z dnia 21 grudnia 2004 roku w sprawie 
przystąpienia do zmiany Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Ustka dla 
lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2 w miejscowościach 
MoŜdŜanowo – Starkowo.  

 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  
W związku z tym , iŜ na Komisji Rozwoju uzyskaliśmy informację, 

Ŝe w m. MoŜdŜanowo miało się odbyć się zebranie w spr. wiatraków 

proszę Pana Wójta o przedstawienie  informacji w zakresie  
stosunku mieszkańców na temat realizacji tego przedsięwzięcia 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są jeszcze inne  zapytania do przedstawionego proj. 
uchwały 

 
 

Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
- uczestniczyłem w zebraniu zorganizowanym przez Sołtysa w m. 
MoŜdŜanowo, które odbyło się z powodu złoŜonych protestów przez 
47 osób w zakresie inwestycji Parku wiatrowego Nr 2 MoŜdŜanowo 
- Starkowo. Na przedmiotowym zebraniu protest ten został  



- 32 – 
 
 
odczytany. W wyniku dyskusji i głosowania  większością głosów 
postanowiono zatwierdzić sposób rozdziału środków  i zatwierdzić 

realizację w/w inwestycji.  
 

 
  Radny Edward Sasko 

- proszę o informację Sołtysa - jakie było stanowisko mieszkańców na 
zebraniu w Starkowie 

 
 
  Renata Rzeczkowska Sołtys wsi Starkowo 

- odbyło się zebranie w m. Starkowo, które nie wniosło nic nowego i 
znaczącego do sprawy. Nie uzyskano konkretnej informacji od 
przedstawicieli tj.  Ŝe gmina nie dała odpowiedzi dla osób, które 
sąsiadują z wiatrakami . Nikt z Urzedu nie uczestniczył w zebraniu. 

Czy moŜe być lokalizacja wiatraków bez zgody sąsiadów . Większość 

osób się zgadza i chce by były siłownie wiatrowe . 
 
 
Tomasz Wszółkowski Wójt Gminy 
- nie uczestniczyłem w zebraniu w Starkowie. Organizatorem 
spotkania na wsi jest Sołtys, który wie kogo ma zaprosić. Pani nie 

zaprosiła nikogo z Urzędu i proszę nie mówić, Ŝe nikt nie 

uczestniczył w zebraniu. Zgodnie ze Statutem Pan Sołtys 

Roskowiński zaprosił osoby z Urzędu i uczestniczyliśmy w zebraniu. 

Pani zorganizowała zebranie nie wiem na jaką okoliczność  to proszę 

odpowiedzieć co mieszkańcy ustalili w tej sprawie.  
 
 
  Renata Rzeczkowska Sołtys wsi Starkowo 

- na tym zebraniu nie zapadła Ŝadna decyzja poniewaŜ nie odbyło się 
głosowanie. Mieszkańcy ustosunkowali się do zebrania z m-ca 
października jako wiąŜącego zebrania. Obecne zebranie było 

informacyjne. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- czy moŜe Pani przybliŜyć jaka była decyzja z zebrania w 
październiku 
 
 



 
 

- 33 – 
 
 
 

Renata Rzeczkowska Sołtys wsi Starkowo 
- mieszkańcy wyrazili zgodę na budowę elektrowni  wiatrowych . 

 
 

Radny Edward Sasko 
- nie zgadzam się z informacją Pani Sołtys poniewaŜ na zebraniu 
zgłosili się rolnicy ze Starkowa , którzy mają juŜ zlokalizowane 

siłownie wiatrowe i z czterech siłowni rolnicy zrezygnowali. Na 

zebraniu zadałem przedstawicielom siłowni wiatrowych  pytania w 

zakresie doprowadzenia dróg  , na które nie uzyskałem odpowiedzi.  
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński 
- uwaŜam, Ŝe na tym etapie przedłoŜoną uchwałę naleŜy przyjąć. 
Procedura będzie dalej się toczyć i jest moŜliwość złoŜenia 

zastrzeŜeń. To nie jest jeszcze uchwalenie planu. 
 
 
  Radny Andrzej Zawada 

- usłyszałem informację od Pani Sołtys, Ŝe ktoś zwrócił się z 
zapytaniem (jedna czy trzy osoby), czy cały ten proces nie spowoduje 
dla ludzi niekorzystnego wpływu  lecz  do dnia dzisiejszego nie 
otrzymano odpowiedzi .  Mam pytanie do prawnika czy taki stan 
prawny nie będzie ewentualnie powodował później jakichkolwiek  

procedur 
 
 
Jerzy Ziółkowski Radca Prawny 
- na temat tego co kto powiedział nie mogę zająć stanowiska w tej 
sprawie poniewaŜ nie mam dokumentów. 
 
 

W związku z brakiem dalszych zapytań Przewodniczący Rady poddał 
pod głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 
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Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 12 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  1 

 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
podjęła Uchwałę Nr XXVI/292/2005 stanowiącą zał. Nr 19 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
 

14).- proj. uchwały zmieniający Uchwałę Nr XIX/206/2004 Rady 
Gminy Ustka z dnia 27 sierpnia 2004 roku w sprawie 
przystąpienia do zmiany Miejscowego Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Ustka dla 
lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 3 w miejscowości 
Zaleskie.  

 

 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 12 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  1 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością  głosów  
podjęła Uchwałę Nr XXVI/293/2005 stanowiącą zał. Nr 20 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
 
 

15). – proj. uchwały w spr.  uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek nr 
132/20 i 132/17 w obrębie geodezyjnym Lędowo w 
gminie Ustka.  

 
 
 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
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Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 
Uchwałę Nr XXVI/294/2005 stanowiącą zał. Nr 21 do 
niniejszego protokołu. 

 
 
 

16). – proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla terenu działek nr 
27 i 18/11 w obrębie geodezyjnym Niestkowo w gminie 
Ustka.  
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Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju Bogdan śabiński 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie  niniejszy proj. uchwały.  
 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

 
W związku z brakiem zapytań Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie podjęła 
Uchwałę Nr XXVI/295/2005 stanowiącą zał. Nr 22 do 
niniejszego proto kołu. 
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Ad. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania:  
 
 
 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Wójt 
Tomasz Wszółkowski 

 
 

Odpowiedź na zapytanie Sołtysa wsi Wodnica Ryszarda 
Juszczyńskiego 

 
1. – zachodzi potrzeba wycinki lub przycinki drzewa rosnącego k/Państwa /* 

wyłączenie jawności na podstawie art. 5. ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby/  w Wodnicy (teren AWRSP) 
 
 

Wystąpiliśmy z wnioskiem do AWRSP. Po uzyskaniu zgody 
podejmiemy się wycinki drzewa. 
 
 
2. – brak tablic z nazwami ulic w m. Wodnica 

 
 

Wniosek przyjmuję do realizacji. Będą uzupełnione  tablice z 
nazwami ulic w m. Wodnica. 
 
 
3. – zamulony staw w m. Wodnica . Kiedy będzie oczyszczony 

 
 

Nie mogę  udzielić odpowiedzi na w/w zapytanie poniewaŜ nie są 
ujęte środki w budŜecie na realizację tego zadania.  
 
 
 
Odpowiedź na zapytanie Jolanty Kijewskiej  Sołtysa wsi 
Charnowo 
 
1. – jaki jest stan zaawansowania robót na drodze Charnowo – Wodnica 
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Informowałem Panią i na poprzedniej Sesji, Ŝe wspólny program 
ze Starostwem , w którym  miała być realizowana droga 
Charnowo – Wodnica upadł.  
   
 
2. – czy jest moŜliwość by  kontenery na odpady stały we wsi  dłuŜej niŜ dwa 

dni 
 

Nie ma takiej moŜliwości - 2 dniowy termin jest wystarczający ,a 
wydłuŜanie terminu, są to dodatkowe koszty. NaleŜy 
zdyscyplinować mieszkańców  . DuŜe kontenery nie są 
przeznaczone do wysypywania śmieci z prywatnych posesji.  Jest 
akcja dwudniowa (piątek - sobota)  , kontenery są zabierane w 
sobotę  po południu, plac oczyszczony przez mieszkańców  i nie 
ma tematu. Nie moŜe dojść do tego by po zabraniu kontenerów 
powstało wysypisko.  DzierŜawa kontenera i wywóz to są koszty. 
 

 
3. – sprawa wiatraków. Czy inny Sołtys moŜe wywieszać ogłoszenia bez 

wiedzy i podpisu Sołtysa  na plakacie o zebraniu w spr. wiatraków w 
innym sołectwie niŜ jest sołtysem 

 
 

Rozmawiałem z Panią Sołtys i ma Pani pełną informację z mojej 
strony. Wyjaśniłem Pani ,jakie ma Pani uprawnienia zgodnie ze 
Statutem. Inny Sołtys nie będzie Pani narzucał jakiegokolwiek 
organizowania spotkania  wbrew Pani i woli mieszkańcom. Sołtys 
danej wsi jest organizatorem spotkania zgodnie ze Statutem. 
 

 
  Odpowiedź na zapytanie Józefa Odnoczko – Sołtysa wsi Zaleskie 
 

1. – rów i wjazdy  k/bloków po byłym PGR w m. Zaleskie . Co w tej sprawie 
poczyniono 

 
 

Rów jest w gestii zarządy drogi wojewódzkiej. Wystąpimy z 
wnioskiem o ujęcie w planie na 2006 r konserwację w/w rowu. 
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2. – mieszkańcy wnioskują o dodatkowe pojemniki na szkło i plastik k/bloków 

po PGR i na drugim końcu wsi 
 
 

Proszę na stawiać takich wniosków na Sesji. Wystarczy 
zadzwonić  i pojemniki będą ustawione w miejscu wskazanym 
przez Sołtysa. 
 
 
3. – proszę o przyjazd komisji celem lustracji drogi po kanalizacji w m. 

Zaleskie. UdroŜnić staw , zamulony  piachem. 
 
 

Po zakończeniu odcinka kanalizacji (5 rodzin) wniosek zostanie 
zrealizowany. 
 

 
Odpowiedź na zapytanie Sołtysa wsi Pęplino Kazimierza Piątek 
 
1. – czy będzie wykonywana droga do boiska  w Pęplinie. 
 
 

Pierwszą inwestycją , która będzie realizowana w Pęplinie to 
budowa szatni na boisku sportowym. Natomiast nie będzie 
budowana droga asfaltowa poniewaŜ nas nie stać. Zostanie   
poprawiony stan  przejezdności tej drogi  - tłuczniem  .  
 

 
 

Odpowiedź na zapytanie sołtysa wsi Machowinko Teresy 
Moraczyńskiej 
 
1. -  czy  będzie realizacja oświetlenia w Redwankach  

 
 
W budŜecie na oświetlenie jest zaplanowana kwota 100 tyś zł. 
Będziemy chcieli wykonać oświetlenie w tym roku na 
Radwankach z uwagi na stary wniosek . 
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Ponadto Pan Wójt zawnioskował do Pani Sołtys i innych Sołtysów  
o zwrócenie  większej uwagi na place zabaw. Świadczy to o 
niegospodarności danej miejscowości. NaleŜy je wymalować we 
własnym  zakresie celem odświeŜenia. Farbę moŜna zakupić na 
rachunek Urzędu. Proszę by wykonano te prace przed sezonem. 
 
 

 
  Odpowiedź na zapytanie sołtysa wsi Dębina Ryszarda Molendy 
 

1. – zniszczone zejście na plaŜę w m. Dębina 
 

Do końca miesiąca czerwca zniszczone zejście  na plaŜe będzie 
usunięte. 
 
 
2. – brak koszy przy zejściu na plaŜę 
 

Wniosek będzie zrealizowany. 
 
 
3. – brak dojazdu do plaŜy 

 
W spr. niniejszego wniosku w  najbliŜszym czasie mój Zastępca 
dokona uzgodnienia z Nadleśnictwem . 

 
 
 

Odpowiedź na zapytanie Anny Turowskiej Sołtys wsi Machowino 
 
1. - co poczyniono w spr. kładki na rz. Słupi  
 

 
Podejmujemy działania w tej sprawie. Odbyło się juŜ spotkanie z 
Gminą Słupsk w zakresie wspólnego projektu na budowę kładki. 
W 2006 r będziemy chcieli ująć środki do budŜetu  na realizację 
tego przedsięwzięcia pod warunkiem, Ŝe Gmina Słupsk się nie 
wycofa z wspólnego przedsięwzięcia. 
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W związku z brakiem zapytań do udzielonych odpowiedzi 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął punkt 9 porządku obrad. 

 
 
 
Ad. 10. Wolne wnioski i informacje.  
 
 

Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Udzielił głosu następującym osobom:. 
 
 
Halina Aftarczuk Dyrektor Gminnej Biblioteki Public znej w 
Objeździe  
- złoŜyła podziękowanie Państwu Celinie i Tadeuszowi  Mikke 
mieszkańcom Ustki za darowiznę w postaci ksiąŜek do punktu 

Bibliotecznego w m. Rowy 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
- odczytał list z podziękowaniami dla Państwa Mikke  za przekazany 
zbiór  ksiąŜek . 
 

 
  Zdzisław Lesiecki Zastępca Wójta 

- w związku z krytyczną wypowiedzią Stanisława Roskowińskiego -
Sołtysa wsi MoŜdŜanowo  na sesji w dniu 22 kwietnia 2005 r w spr. 
wykonanych robót remontowych 2004 r  drogi Starkowo – 
MoŜdŜanowo. Poinformował iŜ na tę okoliczność została powołana 

Komisja, która dokonała lustracji terenowej i stwierdzono, Ŝe prace 
wykonano systemem gospodarczym  tj. grupa pracowników 
interwencyjnych. Po roztopach powstała wyrwa w nawierzchni i 
zostanie wykonana na etapie utwardzenia dróg gminnych kruszywem 
mineralnym grupa pracowników interwencyjnych.  
 Natomiast w spr. budowy remizy straŜackiej w MoŜdŜanowie  
odczytał Protokół z zebrania członków OSP MoŜdŜanowo z dnia 14 

maja 2005 r. stanowiący zał. Nr  23 do niniejszego protokołu. 
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Stanisław Roskowiński Sołtys wsi MoŜdŜanowo 
- przybliŜył sprawę budowy siłowni wiatrowych  MoŜdŜanowo 
Starkowo, a następnie zwrócił się do Pani Sołtys wsi Charnowo, 

wyjaśniają, Ŝe wieszając plakat w Charnowie  w spr. wiatraków chciał 

by mieszkańcy Charnowa zapoznali się ze sprawą przedstawianą 

przez nowego inwestora. 
 
 
Jolanta Kijewska Sołtys wsi Charnowo 
- mieszkańcy nie chcą się kłócić, poniewaŜ inwestycja ta mogłaby 
poróŜnić interesy mieszkańców i my nie chcemy wiatraków.  
 
 
Rada Jadwiga Fudala 
- sztormy jesienno zimowe niszczą corocznie zejścia na plaŜę oraz 
wydmy wdzierając się w głąb lądu. By przeciwdziałać tym czynnikom 

oraz by zadbać o bezpieczeństwo mieszkańców i miejscowości 
niezbędne są zabezpieczenia. W związku z dofinansowaniem Urzędu 

Morskiego w Słupsku o dodatkowe środki finansowe z Ministerstwa 

na ochronę   i odbudowę wybrzeŜy zniszczonych w 2004 i 2005 r 

proszę o regulację plaŜy zachodniej oraz wbicie ostróg, które 
zabezpieczałyby plaŜę przed  zniszczeniem wód sztormowych. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski poddał 
pod głosowanie wniosek radnej Jadwigi Fudali. 
 
 

 

Głosowało   - 14 
 
 

Za    - 14 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 
w/w wniosek.  
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 
-  przedstawił informację dot. korespondencji przychodzącej do Biura 
Rady w okresie międzysesyjnym tj. 

 
 
1. W dniu 10 -05-2005  z Prokuratury Rejonowej w 
Słupsku wpłynęło postanowienie o umorzeniu dochodzenia    
w spr. utrudniania postępowania karnego dot. budowy 
kanalizacji sanitarnej w Gminie Ustka poprzez zacieranie 
śladów przestępstwa polegającego na wykładaniu terenu 9 
przepompowni w Dębinie, Przewłoce i Gąbinie kostkami 
betonowymi. 
Przedmiotowe postanowienie przekazałem radnym. 
 
2. W dniu 11 -05-2005 r z Sądu Rejonowego II Wydział Karny 
w Słupsku wpłynęło zawiadomienie pokrzywdzonego 
zawiadamiające , Ŝe w dniu 02 czerwca 2005 r odbędzie się 
rozprawa przeciwko T.Wszółkowskiemu i innym, a rozprawa w 
dniu 12 maja 2005 r została zdjęta z wokandy. 
Niniejszą informację przekazałem radnym. 
 
3. W dniu  20 -05-2005  wpłynęło pismo Harcerskiego 
Klubu Sportowego „Lotna” z siedzibą w Rędzikowie w spr. 
wydzierŜawienia cz. działki Nr 7/9 w m. Podrąbie z 
przeznaczeniem na rekreacyjną jazdę konną. 
Przedmiotowe pismo skierowałem na Komisje Edukacji i 
Rozwoju celem zajęcia stanowiska. 
Po zapoznaniu się ze stanowiskami Komisji,  w dniu 03 
czerw ca udzieliłem stosownej odpowiedzi. 
  
4. W dniu 03 -06-2005 r  z Centralnego Biura Śledczego w 
Gdańsku wpłynęło pismo dot. umorzenie śledztwa   w spr.  
przyjęcia przez Wójta Gminy Ustka korzyści majątkowej od 
przedstawicieli „Beta-Styl” 
Przedmiotowe pismo  prz ekazałem radnym. 
 
 



 
 
 

- 45 – 
 

 
W dniach od 28 do 30 kwietnia odbyła się wizyta pracowników 
Urzędu i radnych Rady Gminy na zaproszenie Urzędu Gminy 
Porąbka. Zaproponowałem wyjazd Przewodniczącym Komisji . Z 
róŜnych względów nie wszyscy przewodniczący Komisji  mogli 
wyjechać . Z ramienia Rady uczestniczyłem ja, radny Bogdan 
śabiński i radna Jadwiga Fudala. 
Następnie poinformował, iŜ radny Bogdan śabiński w dniu 23 
kwietnia 2005 r  uczestniczył w Turnieju Samorządowców 
Województwa Pomorskiego w  Tenisie Stołowym w Przejazdowie 
i zajął  III miejsce .  
 

 
W związku z brakiem dalszych wniosków i informacji 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął punkt 10  porządku obrad. 
 
 

 
Ad. 11.  Zakończenie obrad. 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski 

 - w związku z  przerwą urlopowa w miesiącu lipcu złoŜył Ŝyczenia 
urlopowe i  miłego  wypoczynku   

  
 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący 

Rady o godz. 1 2 40  zamknął XXVI Sesję Rady Gminy Ustka. 
 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 Protokołowała 
 
 GraŜyna Frankiewicz 
 
 
 


